
P r o t o k ó Z  l l r l / g O

z posiedzenía Kornis j i  oÉwÍatyrKul tury I  Sportu odbytego w dniu

13 si .erpni?.  1990 i 'oku w sal i  nr  11 Urzqdu I ' i iasta i  Gminy.

Obecni  na posied.zeniu ruedlug zahEczonei  l ls ty obecnoÉci .

FosieCzenie odbyto przy braku quorum.

P nar i t .o  rv  nos iedzen iu  udz j .a?  b io ra :

-Pan Tadennz Lato -Przewodniczqcy R.ady *miny,

-Pan Jan Robak-Dyrektor Zespolu Ekonomicznego Szkól¡

I{anctydaci na cz?onków t{omisji spoza Rtdy ts osobach¡
-Pani Ewa Ptasznik,
-Fan R.yszard Pacanowski,
-Ksiqdz Tadeusz Szlachtar

-Pan Maci.ej Przypkowskii

Proponowany porzqdek posiedzenia :

1 .Przekazanie Przed.szkoli Samorzqdowi,

! .Sprawa lokalu dla Szkoly Specjalnyj  w Jqdrzejowie.

f . %ravry róLne. :

Posied.zeniu przewoüniczytr Pan Ludwik l{aksalon-

Przev¡od.niczqcy ftomis j i .
Omawiano nastgpuje.ce sprawy: '

P.radny L.Maksalon zwróciZ siQ z zapytaniem do Pana Przewodniczqcego

Rady jak przedstawia siq spral,ua przejqcia budynku po OHP dl a "".zko?y

Spec ja l -ne j .

Przewod.niczqcy Rady udziela wyJasníenla nastYpu¡qco:
l)

Budynek ten bqdzie wlasnoÉciq Jqdrzejowsklego PrzedsiQblorstwa Budowl

*negora przeCslqbiorstwo to jest  w?.asnoÉctq Rady,Rada zadecyduje

o przeznaczeniu tego budynku.Budyn_ek wycenla siq na 3¡5 nld z?otych.

Planuje siq przeznaczyé budynek na hotel rbibliotekq pedagogicznq, ieíe
Li przeka2emy na lnternat SzkoZy foecjalnej wiadomor2e juZ go nie

odzyskamy rnryiaÉnia przewodniczqcy. 
*

PrzewodrrLcz4ey Rady proponowal wstrzyrnaó sprawe. lokaLu dIa "zko?y

Specj&1nej do chwfli oddania szkoly na Osled.lu srzy¡rkowskiego.

!I wyniku przeni eszczania d.zieei z lnnych szkóZ byó mo¿e zwolni siq

, 1okal szkolyrnp.budlmek szko?y nr 2.

FanJ.Robak -budynek norrrej szkoZy jest budowany na 1OO0 dzieci.

Budynek szkoly,nr 2 niesci ponad 42A dziecj..Po przenieszczeúu dziee

ze szkol nr 2 I 3 jest zape?nienie szkoly na Osiedlq Przfpkowsklego.

Rok 1frO/gl bQd.zie sprawd.zlanen posylanÍa dzieci do pezedszkoli w zwi

zku z pelnE odptratnoSciq.Rodzice za po-b.y! dziecka w szkole specjalnej

lnformowal p.Robak oü 1 wrzeénia u"ffi'##q lub nawet calq odp?atboÉé.
" W zwl4zku 2 tyn iLoÉó dzieci w szkole specjalnej ¡no2e ulec zmniejsze-

n i u .
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Radny L. i ' l¿¡sr lonjest  zdania poszerzenia szkoly specjalnej  o dzieci

ograniczone intel-ektualnie oraz stworzenie : ,v te j  szkole k lasy azawodo

wionej .Przewodnicz4cy Komisj i  stwierdza w swojej  vr¡rpowiedzi  rLe niepo-
] ¡ n i o ¡ r r m  r l ' 1  o  n i e E O  z ,  l a n i i s k i p n  i e . q t  z m n i e i g , z a i p c ' e  s i e  l i C Z b a  C i Z i e C i¿ r v J O ¿ w J r i  q - L ú .  t r ¿ L 6 v  4 J q r ¡ r d r \ r c : t l i  J c : , J  L  ¿ . t t u I L  c J D ¿ d . L i c ¿ u d .  ü . L E  L

tL '  r .yrTArlcokn-l  ̂ C]¡ .Z. ' ¡ ¡r 'aCa diq pod adreser:  ks,DZ]aChty-najvr iqksZy r, . rpZyW

na rodz iców ma koÉc ió1 .
Ks.Szlachta jest  zdaniar2e nalepszy proces v.ychowawezy.to proces l rych
wania v¡ domu.Podkreéla pr.zy tymrhe sytuacja rod,zin na usj.edlu *rrp-

kov,'skiego jest trudna.TO % rodzin na osiedlu sq tylko rnakietami
rodzin,tt{ zwi4zlnu z tym bardzo dz,?o jest dzieci nledorozhriniqtych.
lr.PrzypkowskÍ proponowa? rozwa2yó noz]., iwcÉó przywrócenla przedszkoli
prowadzonych przez zakonnlce.
Ks. üzlachta -istnieje tu kwestla powolari zakonnychrbrakuje zakonnlc.
Proponowal vryjazd z Panem Przewodniczqcym do Dqbicyrgdzie istnieJe
mo2llwo6ó pozyskania zakonnic do prowadzenia przedszkol-a.
Pan R.Pacanowski horesponduiqc z tW co rnówi ks.Szlachta zad.aJe pyta-
nie ,d laczego w Jqdrzejowie pojawia s iq coraz \ r íqcej  sklepów alkoholo.
rvych.
Ks.sztachta zadaje pytaníe ,dJaczego w Jqdrzejowie nie ma takich
lnic jat ln,r  jak w tr lodzis?awiurgdzle organizuje s iq piqkne festyny.
Przev¡odnLez4cy RadY poinformovtaTr2e Kourisjá PorzEdku Publicznego na
swoim posiedzeniu zaopinÍowala pozytywnie 4 prurkty uruchamiania pljal '
n i  p iwa ,Pozwolenia rydane zostanq na okres dwóch miesiQcyr je2el i  s iq
nie spravalzq pozwolenia zostanq cofni€te.
Panl E.Ptasznik jest oburzona na punkt ze sprzeda2q piwa ü p,Rosolow-
skiej;Jest to pr-r::kt z lodami w znaczngn stopniu uczqszezany przez
mlodz íe2 .
Pan R.Pacanowski w wypowiedzi swojeJ stwierdzar2e deklarujqc siq d.o
pracy w tej komisji ma nadziejq stworzenla zero$/e j bazy podstawy bycir
8&z¡otwarty basenrw okolicach miasta nie ma 2adneJ bazy rekreacyjnej,
nie ma Lodowlska,Koszt lodowiska nie bylby a2 tak wysoki.
Pan Robak informuJer2e przy nowej szkole bgdzie kryta plyralnla.
Pan Pasanot¡ski mówi dalej - w Jqdrzejowle jest nlezagospodarowany
zalewrproponowaZ stworzyé dwa korty teni.sowerktóre d,eklarowa? siE
n leé  w op Íece,
Ks."zlachta byl przeciwny w Jqdrzejowle trzem punkton sprzed.azy
alkoholu.

Pan Przewod.niczqcy Rady poinformowal Konisjg o lstniejqcych obecnle
no2liwoÉciach stworzenia od.d"zleLnej rady d.1a wsi ó d1a miasta.
P r J-an'rz¡lkowskt-mówltr 

na temat proJektowanej pieczgci d1a Jqdrzejowa.
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l \Tacr*9nni^  dyskutor¡ /ano na temat  dz iataLnoÉci  szkolnych zespoZów

mladzie2or.rych.

l is . iz f  ac i : ta  proponcr ' . ,a ]  urzqdzíó festyn w dniu 2¡rze 'án ia z  okazj i  1o- t
'^ñ.?y1. i  n I /  pou¡stania ' tso l idarnoéci  t r -zawocly  spor towe,  i tp .

Pan 14.Przypkowski deklaror,vat ud.zia? i ' \rr",r* na irnprezy ?ozrywkowernp.
zapras zac ,uzyków.

i-,'oinformowatr przy tymr 2e w ffi-cu vtrzeÉniu ju2 bqdzie mo2na zaprszaszaó
zwiefdzajq.cych .CenE bi lütów ustalono na 1.500. -zZ¡opinia spolecze--st .
wa ' l ¡es t  takar2e jes t  to  cena za  wysoka.
AT'uastEpnie dyskutowano na temat dzia?alnoÉcj. Domu Í'lrltury.Przewod.níczq-

cy Konisji byl zdaniaraby dyrektora Domu Kultury zaprosrüó na posledze.
nia K^- io j i rna któryrn przedstawi lby swó¡ program dzialania.v ¡ J ¿ s u ¿  t ¡ r q  ¡ L v v ¿  J ¡ i r  _ t f r  ¿ s u p  u q y v ¿ a u J  } f w v J  p ¡  \ J 6 j .  c t t u  L

Poruszono prohlem pracy nauczyeieli i  potrzebq zmiany myÉÉenia tych
ludzi.Ksiqdz Szlachta oferowat zorganízowanie dla nauc"yói"tipiágrzym.
ki do Czestochov{y I Lichenia.Nastqpnie poruszyZ problem potrzby
zorganizott¡ania trzeciegó ementarzarw zwl4zku z tym ,2e istnieJqce sq
w stadium koricor¡¡ym. 

'roponowal 
grunt w okolicy ul.Górnej.Bqdzie to

koszt na jaki  paraf i i  n ie bgdzie staó. Z probLemem tym zr,róci  s iq do
RadV ,a tak|€ do Burmistrza.

Radna B,Rogulska-wyporviedziala s iQ ,aby swoje dzia?anie zacz4é od tegc
co iu2 jestruporzqdkovmó i  bQdzie widaór 2e coó siq robi .Propono-waZa,
aby zajqó sÍQ cnentarzamirgdzie sE piqkne obiekty kultury .Konserwow€
te zabytkowe obiektyraby nie niszczaty.
Pan Robak poinformowal 

'*omis¡Q,r2e 
radny Brar{ski z Sudo?u zwróciZ siQ

w spralrie przeznaczenie rozpoczQtego budynku sklepu na przed.szkole.
l{ zwi?,zku z tym prosaq",o Érodki flnansowe na plyty stropowerdotychczas
r'.rys$kie prace mieszka"cy wykonali we wlasnym zakresie.
Przewodnícz4cy %aV vryjasnie przedmówcyrle w roku obecnym pieoiqd.ze' 
trzeba wydatkowaé zgod,nie z zaplanowanyn przeznaczeniem i nie jest
mo2liwe przeznaczenie éro¿Xów Ata 

oud.olu.

Pani E'Pbasznik -przed laty francuikie miste czko nawí4zako kontakt
z JQd.rze jowem. Trzéba rozmawiaó z panem 4.rmistrzem o odnowienie
stosunkdw z tym miasteezkiem.oferowala swojq osobq d.o tZunaezeri..

Pan Przykowski prosil KomlsJQ do obejrzenia it¿zeum po remoncle.
spotaknie ustalono na dzien 2j sierpnia br. o godz.9-teJ.
Na tym posíedzenie zakoúczono,

Protokó1o¡'rala:

e.ftd,\ftfu, s j i


